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Abstract (en)
A method is indicated for operating a printing press during a trial proof print prior to commencement of the printing run, by means of which method
the production of waste paper is reduced to a minimum. For this purpose, the printing image is transferred during the trial proof print to a control
cylinder instead of onto a printing carrier. The printing image is subjected to a visual examination in a first circumferential region of the control
cylinder, from which examination conclusions can be drawn for the further adjustment of the parameters which influence the quality and position of
the printing image. In a second circumferential region of the control cylinder, the printing image is completely deleted again by means of a deletion
device, such that a new printing image is available for the visual examination at the next rotation. The printing carrier is introduced into the printing
press only after completion of the trial proof print. The method is principally suitable for all printing processes, but is preferably used in offset printing
presses. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Betreiben einer Druckmaschine während einer Einstellphase vor Beginn des Auflagendruckes angegeben, mittels
dem die Produktion von Makulatur auf ein Minimum reduziert wird. Hierzu wird das Druckbild während der Einstellphase (Andruck) statt auf einen
Bedruckstoff (6) an einen Kontrollzylinder (5) übertragen. Das Druckbild wird in einem ersten Umfangsbereich (7) des Kontrollzylinders einer
optischen Prüfung unterzogen, aus der Rückschlüsse für die weitere Einstellung der Parameter gezogen werden, die die Druckbildqualität und -
position beeinflussen. In einem zweiten Umfangsbereich (12) des Kontrollzylinders wird das Druckbild mittels einer Löschvorrichtung (13) wieder
vollständig gelöscht, so daß bei der nächsten Umdrehung ein neues Druckbild der optischen Prüfung zugrundeliegt. Der Bedruckstoff (6) wird erst
nach Beendigung der Einstellphase in die Druckmaschine eingeführt. Das Verfahren eignet sich prinzipiell für alle Druckverfahren, wird jedoch
bevorzugt bei Offset-Druckmaschinen angewendet.
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